
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 29/07/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Υποβάθμιση του Υποκαταστήματος του “ΕΦΚΑ” της Αριδαίας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων του Δήμου Αλμωπίας και σύμφωνα με ανάρτηση σε
τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου,  κατάληψη από το Δ.Σ. του Συλλόγου Εργαζομένων
του «ΕΦΚΑ» Θεσσαλονίκης και Κεντρικής Μακεδονίας μαζί με τους εργαζόμενους του
τοπικού  Υποκαταστήματος  πραγματοποιήθηκε  στο  κτήριο  του  Οργανισμού  στην
Αριδαία.  Ο λόγος  της κατάληψης ήταν η  μεταφορά υπαλλήλων στην Έδεσσα και  η
μείωση  του  ανθρώπινου  δυναμικού,  που  ισοδυναμεί  με  την  υποβάθμιση  του
αντίστοιχου Υποκαταστήματος της Αριδαίας.  Για ερημοποίηση της πόλης τους κάνουν
λόγο οι κάτοικοι, αφού, εξαιτίας αυτής της μεταφοράς, θα χρειάζεται, πλέον, να κάνει
ένας ντόπιος ασφαλισμένος πολλά χιλιόμετρα ταξίδι για απλές διεκπεραιώσεις σχετικά
με ζητήματα του ασφαλιστικού του Ταμείου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  σχετικά,  αναθεωρώντας  την  απόφασή  σας  για  την
απομάκρυνση  στελεχιακού  δυναμικού  της  ανωτέρω  Υπηρεσίας  από  την  πόλη  της
Αριδαίας, ώστε σε αυτές τις δύσκολες συγκυρίες να στηριχθεί ο τοπικός πληθυσμός των
ασφαλισμένων και  να μη χρειάζεται  να ταλαιπωρούνται  με  μακρινές  μετακινήσεις  οι
ασφαλισμένοι  στον «ΕΦΚΑ» κάτοικοι  της περιοχής για  να λάβουν ένα οποιοδήποτε
πιστοποιητικό από την Υπηρεσία του ασφαλιστικού τους Ταμείου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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